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Tanári helyiségben ,2024. július 03-án.

1ámbo Tibor Dávid mb. igazgató,

Sipos Tünde nevelőtanár,

onodi Zoltán nevelőtanár,

Gólya György Attila nevelőtanár,

Pásztor Gáborné kol légiu m i titká r jegyzőkönyv-vezető.

^ 
Żo23 / 24-es ta n év sza kmai értékeléseTárgy:

Határozatképesség: Nevelőtestület teljes létszámban jelen van, így határozatképes.

Napirendipont:

1-. lntézményvezetői bevezető, nopirendi pontok ismertetése.

2. Csoportvezető nevelőtanórok szakmai beszómolója az első féléves munkójukról.

3. Egyebek.

Zámbő Tibor Dávid intézményvezető

Az intézményvezető ismertette a javasolt napirendi pontokat. A neve]őtestület egyhangúan

elfogadta, m egjegyzé s, hozzászől ás, egyéb j avasl at nem vo lt'

A köszöntést kovetően a nevelőtestĹiletet tájékoztatta a jövőbeni pedagógus személyi

változásról, miszerint Ónodi Zoltán pedagógus kolléga június 03-val beadta felmondását.
Ennek fényében 2024. szeptember 01-től új pedagógust szeretne alkalmazni. A meghirdetett
állás kiírásra került, a pályázatok érkeznek az intézményhez, döntés egyelőre nincs.

^Żo23/Ż4-es 
tanévet teljes pedagógus létszámmal sikerült elkezdeni, nem volt üres be nem

töltött státusz. Tomasovszky lbolya kolléganő szeptembertől az Esztergomi Babits Mihály
Általános lskotában folytatta munkáját, így az ő megüresedett helyére sikerült új kollégát
felvenni Gólya György Attila személyében. Határozott időre szőló szerződéssel kezdte meg

munkáját szeptember 0l-én a kollégiumban.
Benda János lgazgató Úr nyugdíjazása miatt, intézményvezetői megbízatásomat 2023.

augusztus 16-tól kezdtem meg, mely kinevezés egy évre szól.
Technikai alkalmazottak tekintetében Márkus Péter nyugdíjazása előtti felmentési idejét
kezdte meg szeptember 02-tól, ami 2024. április 30-ig tart. Januártól teljes felmentési idejét
tölti, így az ő helyére Gálicz László volt kollégiumi munkavállalót vettük fel,ő látta el ismét a
portási teendőket határozott idejű szerzódéssel 2024. április 30-ig.



Az adminisztratív, illetve karbantartói, takarítói állományban személyi változás nem történt.
Tehát a kollégiumi neveléshez minden tárgyi és személyi feltétel adott volt, a tanév
nyugodtan, kiegyensúlyozottan kezdődhetett és zajlott le.

Biztató eredménynek tartom, hogy erre a tanévre a kollégiumba felvett tanulói létszám az

elmúlt tanévhez hasonlóan közel 100%-os volt. Ehhez a magas létszámhoz az is hozzájárult,
hogy az intézmény nevelési stratégiája, tárgyi kornyezete, a szülők és a tanulók számára

kedvező feltételeket biztosít gyermekĹik ellátásához, megfelelő iskolai felkészülésükhöz,
továbbá szabad idejtik tartalmas eltöltéséhez. Fontos továbbá, hogy a meglévő eszközok,

felszerelések felhasználása a kollégiumi foglalkozásokon hatékonyan segítették a tanulók
ta rtal mas szabad idő eltciltését, tudásu k bővítését.

Ezt követően tájékoztatta a nevelőtestületet a létesítmény felújításának befejezéséről,
eredményéről, az első fűtési szezon tapasztalatairól, apróbb kivitelezési hibákról és azok

kijaVításáról.

Megtörtént a kollégium fűtés-melegvíz korszerűsítése 2023.szeptember 2Ż-i átadással, amivel
egy körülbelül 20 éves rendszer korszerűsítése valósult meg. A jelen kor kihívásainak
maximálisan eleget tevő korszerű, modern, minden kívánalmat kielégítő rendszer lett kiépítve.
Ezen projekten belül történt meg a fűtést biztosító gázkazánok cseréje, színvonalas gépészeti

kiépítéssel, a már meglevő használati melegvíz szolár rendszerének teljes felújítása,
napelemrendszer telepítése, mely nagyban hozzájárul az épület még gazdaságosabb

üzemeléséhez.
Továbbá kapott a kollégium egy homlokzati ovális intézményi címert és a bejárat előttiféltető
régi, lyukas, elhasználódott polikarbonát fedés cseréje is megtörtént.

A tanév során tehát minden adott volt, ami a pedagógiai programban meghatározott és a
fenntartó álta l elVárt célkitűzések elérésének érdekében megva lósítható.

Ezután felkérte a csoportvezető tanárokat, hogy röviden ismertessék a tanév során a

csoportjukban végzett szakmai tevékenységüket.

onodiZoltán éwégi beszámoló 2o23|24-es tanév

l-es számú fiú tanulócsoport:
Jellemzők:
A tanulócsoport létszáma 2tfőveJ indult, évközben érkezett még 5 fő, tanév közben távozott
3fő, ezért23fővel zártuk a tanévet. összesen 7 diák volt aki érettségizett, de csak négy fő
hagyja el végleg az intézményt (Árendás Péter, Soóky Levente, Dobos Kristóf és Szileszki

Márton) a tcjbbiek általában technikusi képzésen maradnak a jövő tanévben is'
A csoport cisszetétele iskolák szerint: 3 fő Géza Fejedelem Szakképző iskola, 14 fő Bottyán

János Technikum , 3 fő Balassa Technikum , Ż Fő Szent Erzsébet Gimnázium , I fő Esztergomi

Kolping Katolikus Szakképző lskola.
A tanulmányi átlag félévkor: 3,79 volt évvégén: 3,88
A diákok L9 külcinbtlző településről érkeztek az intézménybe. Újonnan beiratkozó diák

szeptemberig csak 3 fő volt.



A diákok a félévi eredményekhez képest javítottak, bukás nem volt a csoportban és az
elégséges osztályzatok száma is csökkent. Továbbra is a matematika és a szakmai tárgyak
okoztak nagyobb problémát a gyerekeknek a tanév során.
Hetente tartottunk csoportgyűlést, melyek során átbeszéltük az aktuálĺs teendőket,
problémákat, illetve a tematikus foglalkozások során kifejthették álláspontjaikat egymás felé
is a különböző őket érintő témákkal kapcsolatban.
Sajnos a tanév során voltak fegyelmezési problémák: kisebb rongálásokon túl a házirend
folyamatos megsértése okozta a legnagyobb problémát. Ezeket külön kollégĺumi gyűlés
keretében próbáltuk megoldani, átbeszélni, a vétségekért a diákok nevelőtestületi, illetve
nevelőtanári figyelmeztetésben részesültek.
A szülőkkel és az intézményekkel való kapcsolattartás folyamatos és zökkenőmentes volt, a
szülők és az iskolák általában készségesek voltak a felmertilő problémák megoldásával
kapcsolatban. Sőt, a szÜlők és az iskolák részéről jónéhányan tiszteletüket is tették a
karácsonyi ünnepségünkön.
Sajnos a lakó- és a közös helyiségek rendje továbbra is kritikus pont, állandó odafigyelést és
kontrollt igényelt. A probléma olyan mértékű volt, hogy a mosdó nem megfelelő állapota miatt
külön csoportgyűlést kellett tartani, és elbeszélgetni a diákokkal az alapvető higiénia
fontosságáról.
A tanév során tervezett programokon a csoport aktívan részt vett (Gólya avató, okt. 23-i
megemlékezés, Mikulás és Karácsonyi ünnepség, márc. 15-i megemlékezés, a Holocaust
megemlékezés, a Ballagás és a Nemzeti osszetartozás Napja) annál is inkább, mivel többen
DOK tagok is voltak.
A csoport számára kihívást jelentett a házirend folyamatos betartása. A helyiségek rendjét
nehezen tudták fenntartani és ezen túl jellemző volt, hogy engedély nélkül hagyták el a

kollégium területét, vagy éppen késve értek vissza az előre megbeszéltekhez képest. A konyha
kulccsal való zárása megoldást jelentett, ugyanakkor még így is volt, hogy nem volt ,,gazdája"
a mosatlan edényeknek.
A tanulószobai foglalkozásokon, illetve a csoportgyűléseken általában konstruktívan és
elfogadóan működött egyĹitt a csoport, persze bizonyos témáknál a korukból fakadó
flegmasággal és gorombasággal nyilvá n ítottak véleményt egymás felé.
Külon szeretném kiemelni, hogy váratlanul érett és komoly gondolatokat fogalmaztak meg a

drogmegelőzéssel kapcsolatos foglalkozásokon. Talán ők is átérezték a téma fontosságát,
komolyságát és azt, hogy milyen veszélynek vannak kitéve nap, mint nap.
A következő tanévre javasolnám a szobák szigorúbb ellenőrzését, illetve el kellene
gondolkozni milyen komolyabb retorziót érdemes alkalmazni, ha a közösségi helyiségekben
elfogadhatatlan állapotok uralkodnak.

Ónodi Zoltán
kollégiumi nevelő tanár

Azigazgato kérte Ónodi Zoltán kollégát, tájékoztassa a nevelőtestületet a Diákönkormányzat
éves munkájáről.



A diákönkormányzat éves munkájának beszámolója

A DoK az idei évben is aktív tevekénységet folytatott az előző évi elnökséggel és a tagokkal
együtt'
Sikeresen megvalósult az év eleji avatási ceremónia és az ahhoz tartozó ,,túra'' is. A
diákönkormányzat tagjai gondoskodtak a mikulás ajándékokról. A karácsonyhoz kapcsolódó
adventi készülődésben is nagy szerepet játszottak, és jelentős szerepet vállaltak a karácsonyi
műsorban és annak előkészítésében is. Az 1848-as forradalom és a Holocaust átdozatainak
megemlékezéséhez tartozó dekorációt elkészítették, és egész évben folyamatosan
aktualizálták a hirdetőtáblán az eseményeket.
A farsangi bál előkészítése komoly időt és energiát követelt tőlük, bár mindent megtettek,
sajnos a kollégisták kcirében idén nem volt túl népszerű ez az esemény.
Április végén méltóképp megünnepeltük a ballagó diákjainkat a oor hathatós munkájának
köszönhetően, majd június elején mindenki sportolhatott kedvére a Nemzeti összetartozás
Napja alkalmából.
Évek óta egy állandó ,ffid1" irányĘa a diákéletet a kollégiumban, amely jövőre kicsit át kell,
hogy alakuljon, hiszen a oor több tagja is elballagott intézményünkből' Reméljük az új tagok
hasonlóan lelkesek és sikeresek lesznek a következő években is!

Ónodi loltán
DöK patronáló pedagógus

Sipos TĹinde csoportvezető nevelőtanár (leány csoport)

2023l24 tanév

Statisztika:

Létszóm:

A tanévet 22fővel kezdtük, évközben 3-an kiköltciztek és 6 tanuló érkezett. Tanév végén így
25-en voltunk.

Kiiratkozók: Cseri Flőra, Cseri Kata, Szabó Klaudia

Cseri Flóra, Cseri Kata szülei lakást vásároltak Esztergomban, a lányok onnan járnak iskolába.
Szabó Klaudia családja szintén Esztergomba költözcitt, ez lehetővé teszi számára a bejárást.
A tanév folyamán Király Laura, Balog Jázmin Angéla, Hajdu Melinda Patrícia gyámfelügyelet
alatt álló tanulók érkezett. Brandao Sandra Lopes, Szilágyi Emese Gyöngyvér és Deli Ramóna
beiratkozása szintén a tanév során ttirtént.
Bukós

Félévi bukások: Vitéz Enikő angol, matematika.
Év végi bukások: Brandao Sandra több tantárgyból (nyelvi nehézségei vannak), Gyulavári Xénia
matematika.

Végzősok

Molnár Noémi, Válent Enikő, Szűcs Alexandra.



Tanulmónyiótlag

Félévi: 4,0; bukás: 1 fő

Évvégi : 4,1; bukás:2fő
Tanulmányi eredmények megoszlása :

Kitűnő: Nagy Emma,

4- es feletti átlag: 2L tanuló,
3-as feletti átlag: 3 tanuló.

Csoport összetétel:

A csoport csak lányokból áll, a város középiskoláinaktanulóiaz alábbi megoszlás szerint:
ESZC Balassa Bálint Gazdasági Technikum és Szakképző lskola _7 fő;

ESZC Bottyán János Technikum - 3 fő;

Árpádházi Szent Erzsébet Gimnázium _ 3 Íő;

Dobó Katalin Gimnáziu m _ 2 fő;

Esztergomi Kolping Katolikus Szakképző lskola _ 5 fő;

ESZC Géza Fejedelem Technikum és Szakképző lskola _ 4 Íő;

Montágh EGYMl-1fő

A tanulók nagy része a távolság miatt választotta a kollégiumi életet, de jelentős azok száma
is, akik szociális vagy családi problémák miatt vannak itt.

Brandao Sandra Lopes a tanév folyamán érkezett, nem beszél magyarul, az ittlétének az a
célja, hogy kortársaival gyakorolja a nyelvet. Sajnos ezért nem tett semmilyen erőfeszítést,
csak fordítóval vagy néhány alap angol szóval kommunikált. Minden szabad idejét a
szobájában töltötte alvással Vagy a telefonján chatelt' Többször kértem a lányokat a

csoportban, hogy próbálják őt bevonni a közösségbe, de hiányolták részéről a nyitottságot és
a közeledést, néhány próbálkozás után feladták.
Másik problémás személyiség az együttélés és beilleszkedés szempontjából Gyulavári Xénia
volt. Állandó konfliktusban állt szinte mindenkivel, nem csak itt a kollégiumban, hanem az

iskolájában is. Szobát kellet változtatnia, nehezen találtam számára szobatársat. Többszcjri
beszélgetés ellenére sem látja be, hogy nem csak a környezete a hibás abban, hogy nem
akarják befogadni' Sokat hiányzott, ez egyfajta probléma kezelés volt a részér(jl.
Több figyelmeztetést adtam a tanév folyamán, ennek oka legtcibbször a házirend megsértése
volt. Szóban figyelmeztettem orosz Hannát, Tarpay Alexát. ĺrásban Szekeres Kálát.

A beköltözés során megismerkedtem több szülővel, a tanévben azoknak a szüleivel vettem fel
a kapcsolatot, akiknek beilleszkedési nehézségei voltak, tanulási vagy fegyelmi problémájuk
volt (Vitéz Enikő, Brandao Sandra Lopes, Szekeres Kála, Balog Jázmin, Hajdu Melinda Patrícia).
A pedagógia munka kötött illetve kötetlen foglalkozásokon történt, ezeknek legfőbb célja a
személyiség formálása, látókörük szélesítése, illetve a csapatépítés volt'
A kollégium eseménynaptárában szereplő rendezvények köztil az október 6-i, a karácsonyi,
illetve a március 15-i megemlékezésért voltam felelős. október 6-ra egy kvízzel, Karácsonyra



műsorral készültünk. Március 15-én kávéházi felolvasás tartottunk, amin süteménnyel és
kakaóval kínáltuk a résztvevőket.

Nagyon nehéz passzivitásukból kimozdítani a gyerekeket, ez a passzívitás elveszi a kedvét
annak a pár tanulónak is, akik hajlandóak a szabad idejüket a kozösségnek szentelni. Azokon
a rendezvényeken is csak tanári nyomás hatására vettek részt a gyerekek, amit társaik
szerveztek a szórakoztatásukra.

Sipos Tünde

csoportvezető nevelő tanár

Gólya György Attila csoportvezető neve!őtanár (vegyes tanulócsoport)

A tanévet 24 tanulóval kezdtük meg' Az első félév során 1 tanulóval (Báthori Levente lstván)
bővült a csoportunk, majd a második félévben érkezett még 2 fő. 3 tanuló a tanév során
távozott' így 2a fővel zártuk tanévet. Az új tanulók gyorsan beilleszkedtek és a hallgatók
elfogadták őket, mivel a csoport elég homogén a korukat tekintve (15-1s éves korúak). Négy
hallgató ukrán állampolgárságú, három hallgató szlovák állampolgárságú. A többi hallgató -

tizenhét Íő - az ország számos településéről érkezett a kollégiumunkba:
- Cegléd,
- Esztergom,
- Komárom,
- Bodajk,
- Tahitótfalu,
- Karcag,
- Letkés,
- Leányfalu,
- Epöl,
- Tát,
- Soltvadkert,
- Szeged,
- Tatabánya.
Szeptember elsején kezdtem meg a munkámat a kollégiumban, így nekem mindenki új volt.
Hamar megismerkedtem a diákokkal, szülőkkel. A szülőkkel való kapcsolattartás jól működik:
személyes, telefon, e-mail. Kapcsolatom jó a csoportommal és a másik két csoporttal is. Voltak
azért problémák: közĺisségi helyiségek, szobák rendje, tisztasága. Ez az idők során igen sokat
javult, azonban még mindlg előfordulnak apróbb hiányosságok a tanulók részéről' Ezeket
azonban sikerül együtt orvosolnunk.
A csoporttal való foglalkozások:
- kreatív foglalkozások,
- sportfoglalkozások,
- indultunk a kiírt városi foci bajnokságban kollégiumi szinten a fiúkkal,
- az ljj hallgatók avatási ceremóniája,
- faliújság készítés, díszítések,
- csoportfoglalkozások: higiénéről, étkezésről, illemről, beszédről, tanulásról, időbeosztásról,
házirendről, viselkedésről.
- Karácsonyi ünnepség,



- kollégiumi szintű megbeszélések az ebédlőben a tanév folyamán.
Meghirdettem a csoportomnak egy szobák kozötti versenyt, egy vándor kupáért. Melynek
elnyerésébe beleszámít a rend, tisztaság, tanulmányi eredmény, viselkedés. A Karácsonyi
ünnepségen lett átadva Csonthó Áron Kristóf részére. A második félévben a vándorkupát
Szabó Béla érdemelte ki.

Tanulmányi eredmények: a hallgatók tanulmányi átlaga félévkor 3,9, év végén 4,2. Kettő
hallgató két-két tantárgyból megbukott.

A második félévben a tanulói létszámban változások történtek, 3 fő távozott, illetve 2 f(5vel
növekedett a csoportunk létszáma'

Távoztak:
- Farkasfalvi-Ugron Sándor: iskolai tanulmányi eredményei, illetve kollégiumi szabályok be
nem tartása végett.
- Karpets Maxim: Kecskemétre távozott a birkózó pályafutása jobb eredményessége végett.
- Szabó Viktória: családi problémái miatt lett kollégista, anyja élettársa időközben elköltözcjtt
tőlük, úgy tűnik megszűnt a feszült hangulat a családban , ezért hazament.

Érkeztek a második félévben:
Balog Kevin és Balog Raul László nevelésbe vett tanulók.

így az év végi létszámunk 24 Íő.

A kollégiumi hallgatók második félévben több versenyen is részt vettek:
- A fiúk városi kispályás labdarúgó bajnokságban.
_ A fiúk és a lányok városi rekortán futóversenyen.
A második félévben több megemlékezést tartottunk az akkor éppen aktuális ünnepségekről.
A tanulók a második félévben pozitív irányba indultak el, amely meglátszott a lakószintjük
rendjében, egymáshoz valő hozzáállásu kban, il letve tan ulmányi ered m ényi.ikben is.
Az év végi tanulmányi eredményük átlaga: 4,2, ami lényeges javulást mutatott az első félévhez
képest.
A szülőkkel való kapcsolattartást jónak minősítem, mivel a tanulókról kaptam tájékoztatást:
telefonon, illetve emailben.

A következő tanévre vonatkozóan szeretném elérni, hogy tĺibb programot éljünk át együtt:
_ kirándulások, Dunai hajókirándulások,
- színház, mozi látogatás,
- kcjzos bográcsozás a kollégium erre kialakított udvari részén, melyhez az eszközifeltételek is
adottak.
A tanulókkal, szülőkkel, edzőkkel a kapcsolatom az év folyamán az én megítélésem szerint és
a hallgatók megnyilvánulása alapján, kollégiumi szinten, úgy érzem pozitív visszajelzést adott
irányomban.

Gólya György Attila
csoportvezető nevelő taná r



Zámbő Tibor Dávid intézményvezető

Átvéve a szót, folytatta a tanév összegző értékelését.

Fegyelmező ĺntézkedésekre a tanév folyamán 12 esetben került sor: Tóth Dénes
(Nevelőtestületi megrovás), Vanya Dominik (Nevelőtestületi megrovás), Farkasfalvi-Ugron
Sándor (Csoprtvezetői megrovás), Szekeres Kála (Csoprtvezetői megrovás), Bencsics Bendegúz
(Csoprtvezetői megrovás), Csatlós Félix (lgazgatói megrovás), Fábik Levente (Nevelőtesti.ileti
megrovás), Gombkötő Gergő (Nevelőtestületi megrovás), Soós lstván (Nevelőtestületi
megrovás), Juhász Kristóf (lgazgatói megrovás), Kontsik Viktor (lgazgatói megrovás), Tarpay
Alexa (Nevelőtestületi megrovás).
Ez a szám egy kicsit magasabb lehet egy ilyen kis tanulói létszámú intézménynél, azonban a

diákok az elmúlt időszakban egy kicsit lazább, k<itetlenebb szabályrendszerhez voltak szokva,
ami magyarázza a fegyelmező intézkedések számát. A tendencia azonban a második félévre
cs<jkkenni látszott, ami azt a következtetést engedi levonni, hogy a tanulók kezdik megszokni
és betartani a rendet. llletve egyre inkább kezdenek megfelelni az eléjük támasztott szigorúbb
követelményeknek.
Kitértem a tanév során a pedagógus munkával kapcsolatosan tapasztalt hiányosságokra,
melyeket folyamatosan kértem a kollégáimtól, hogy jobban figyeljenek oda és korrigálják
munkájukat. Kilátásba helyeztem ezen hiányoságok további fennállása esetén, azok
feljegyzését, iktatását (dokumentálását)' Erre azonban nem keriJlt sor.

Kértem minden pedagógus kollégámat, hogy nagyobb odafigyeléssel segítsék a tanulókat
iskolájuk eredményes elvégzésében, ismereteik bővítésében.
A kollégiumi közösség erősítése érdekében fontos tényező az egymásra való odafigyelés,
segítés. Az egyéni fejlesztésnek, felzárkóztatásnak még nagyobb szerepet kell kapnia.
A kollégiumi 2o23ĺ2o24-es tanulmányi átlag 4,06 ez félévkor 3,9 volt'

^ 
2o24/2o25-cis tanévtől a Puétv. (2023. évi Lll. törvény 98 5 3. bek., ]-60 5 7. bek.)

rendelkezése szerint, június 30-ig megtörtént a pedagógusok személyre szabott
teljesítménycéljaik rögzítése a Kréta tÉR adminisztrációs rendszerében, melyet ezúton is
köszonök pedagógus kollégáimnak.
Ezen teljesítménycélok személyre szabott szakmai követelményeket, fejlesztési célokat
tartalmaznak, melyek a pedagógus saját magával szemben támasztott fejlődési elvárásait
fogalmazza meg és az igazgatóval egyeztetett, jóváhagyott formában kerültek rögzítésre az
adminisztrációs rendszerben.
A tanév során előre, az év elején tervezett és jóváhagyott eseményeket maradéktalanul
megtartottuk viszonylag nagy létszámú tanulói részvétellel. sőt, a tanév során plusz
programok is szerveződtek, melyek sikeres lebonyolításra kerültek aktív tanulói és pedagógus
részvétellel. llyen volt pl. a már hagyományosnak mondható és következő tanévben is
megrendezésre kerülő nagy sikerű Társasjátékestek. Vagy pl. a Nemzeti összetartozás Napjára
szervezett igen nívós Sportlcivészet előadás és bemutató, ahol a gyerekek megismerhették és
ki is próbálhatták a nem mindennapi sportágat' Köszcinet Csicsmann János igazgató úrnak és
tanítványainak. Továbbá rengeteg sporteseményen vettünk részt és diákjaink a tőlük
elvárható módon képviselték intézményünket és öregbítették a kollégium hírnevét (Staféta
futás, Hídfutás, Fair Play Cup őszi/tavaszi labdarúgó tornák, Rekortán váltó futóverseny)'



Továbbképzésen is részt vettünk intézményi szinten. Az oktatási Hivatal szervezésében

hallgattunk meg és beszéltünk át aktuális tanulókat érintő problémákat, Egy ,,Z" generáciős

felmérés tapasztatatai címmel, workshop jelleggel' Az előadóvaljó kapcsolatot alakítottunk ki

és számíthatunk a jovőben is a segítségére szakmai előadások tekintetében.
Valamint ugyancsak a Győri PoK szervezésében, a most aktuális és következő tanévben

bevezetésre kerülő Teljesítmény Értékelési Rendszerről tájékoztató online előadáson vettünk

részt'
Hagyományőrző megemlékezéseink, rendezvényeink sem maradtak el az idén sem, így a
Gólyaavató, október 26-i megemlékezés a Sötétkapunál, Aradi vértanúk emléknapja,

Halloween buli, Mikulás-, Karácsonyi ünnepség, Farsangi mulatság, Kommunista és egyéb

diktatúrák áldozatainak emléknap ja, !848-49-es forradalom és szabadságharc intézményi és

városi szinten, Holokauszt áldozatainak emléknapja, megemlékezés intézményÜnk

névadójáról: Dr. Kőrcisy Lászlóról, Ballagás, Nemzeti osszetartozás Napja.

Ezzel az igazgató a beszámolója végére ért, kérte kollégái egyéb észrevételeiket fejtsék ki,

kérdéseiket tegyék fel.

További kérdés, észrevétel nem volt.

Megköszönte a kollégák egész éves munkáját, kitartást és további sikeres munkavégzést

kívánt a még hátralévő kis időre, majd tartalmas, pihentető feltöltődést kívánt a nyári

szabadság idejére.

Ezzel a n eve l őtestü l eti érte kez letet bezá rta.

Esztergom,

Zámbo Tibor Dávid

Sipos Tünde

jegyzőkönyvvezető
Pásztor Gáborné
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A 2024. jú li us 3-án megtartott, a 2023 / 24-es ta n év
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